

مشروع العربية لغتي
Project: Arabic is my language
مسابقة الشعر
Poetry Competition
الدورة السابعة
Seventh Session
لعام 2018 – 2019م

يسرّ أسرة اللغة العربية في مدرسة الأنصار العالمية أن تعلن عن بدء فعاليات مشروع (العربية لغتي) وذلك من خلال مسابقة إلقاء الشعر في دورتها السابعة للصفين الثاني والثالث الابتدائي .

It's a pleasure for the Arabic department in Al Ansar International School to announce the beginning of the Project "Arabic is my language" through the poetry competition at its seventh session for grades 2 and 3.

فعلى الراغبين في الاشتراك بالمسابقة سحب استمارة المشاركة ونص القصيدة من موقع المدرسة وتسجيل أسمائهم لدى معلمة اللغة العربية في الفترة الواقعة بين يوم الخميس الموافق 2018/9/20 و يوم الخميس الموافق 2018/ 10/ 4 م .

Those who would like to participate in the Poetry Competition should register their names with their Arabic teacher after printing the slips and the content of poetry available online in the period between 20/ 09/ 2018 until 4/ 10/2018.

✓ ينال الثلاثة الأوائل في كل فئة " شهادات تقدير" وجوائز عينية،

✓ وينال المشاركون الحاصلون على نسبة 75% فأكثر شهادات مشاركة .

- The first 3 winners will receive gifts and certificates.
- After the 3 winners those who scored 75% and above will receive certificate of participatio